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SKRIFTLIG FRÅGA TILL STATSRÅD

Till statsrådet Mikael Damberg (S)

2020/21:3031 Målet för antalet poliser

Den rådande polisbristen är inte på långa vägar löst. Det behövs fortsatta 
satsningar för att attrahera människor att söka polisyrket och få tillbaka dem 
som lämnat sitt jobb för att de har varit missnöjda.

Det ser inte ut som att målet om 26 200 poliser kommer att nås. Man har satt 
upp målet att det ska anställas 10 000 fler år 2024 jämfört med 2015, det vill 
säga 38 200 anställda varav 26 200 ska vara poliser, vilket enligt en ny prognos 
kommer att vara svårt att nå. Enligt Polisförbundet ser man också dystert på 
möjligheten uppnå målen man har satt upp. Det behövs fortsatta satsningar på 
polislöner för att göra yrket mer attraktivt. Det krävs mer för att hålla kvar 
erfarna poliser i yrket och locka framtida poliser till yrket (Polistidningen).

Med hänvisning till ovanstående vill jag ställa följande fråga till statsrådet 
Mikael Damberg:

 

Vilka åtgärder ämnar statsrådet vidta så att man uppnår de uppsatta målen för 
antalet poliser?

………………………………………

Marléne Lund Kopparklint (M)

Från Riksdagsförvaltningen
2021-05-31
Besvaras senast
2021-06-09 kl. 12.00
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Överlämnas enligt uppdrag

Johan Welander


